

## X1T-S 发射器固件说明

- 一、请使用神牛固件升级软件 G1 打开该固件进行升级。G1 可在官网上下载。
- 二、版本号查看方法：在发射器关机状态下按住“MODE”按键不放，然后开机，此时液晶屏显示软件版本号（如 10 版本：U-10）。
- 三、版本说明：

版本	更新内容	日期
V19	1、C.FN-10 AF-OPT (AF 对焦辅助) 设置微单相机为缺省值 (00: 微单相机(MILC); 01: 单反相机(DSLR))。	2020-12-21
V18	1、修复在引闪 AD600 时，同时有 TTL 分组与 M 分组，主闪时 M 所在组不闪的问题。	2019-04-23
V17	1、修复在 a7r3 相机上，开启电子前帘快门之后，所有组设置为 M 模式，HSS 闪光时，主闪不同步的问题。 2、选择强制发送设置值设置项，强制发送设置值给接收端。	2018-10-19
V16	1、大光圈下，对 TTL 输出值进行补偿。 2、增加自定义项 Fn-10，设置值为 01 时，使能微单 (A9、A7 部分机型) 上的 AF 辅助对焦。 3、修复 A7RM2 相机 M 高速连拍时，ISO 由 100 变成 819200 的问题。 4、增加自定义项 Fn-11，用户可设置 RF ID。	2018-01-10
V15	1、增加自定义选项，不修改通过 GODOX APP 设置的接收器参数，发射器只触发闪光。 2、修改以正确引闪 X1R-S 接收器。	2017-08-19
V14	1、解决在 RX10 相机上的问题。在使用时，RX10 快门速度不能快于 1/1000。	2016-06-08
V13	1、增加超近距离 (30cm 内) 触发选项：按住 TEST 按键然后开机，等至 STATUS 指示闪烁 2 次后松开。进入此选项无线遥控距离为 0 至 30 米。 2、热靴协议优化。	2016-05-25

注：详细规格请在官网 ([www.godox.com.cn](http://www.godox.com.cn)) 下载最新说明书。

## X1T-S Firmware Release Note

1. Please update the firmware with Godox firmware update software G3. G3 can be downloaded on the official website.
2. How to check the version: Press and hold the "MODE" button while the transmitter is powered off, then power it on. The LCD screen will display the software version number (e.g., Version 10: U-10).
3. Version Instructions:

Version	What's New	Date
V19	1. C.FN-10 AF-OPT (AF Assist Focus) set default value for mirrorless cameras (00: Mirrorless Interchangeable Lens Camera (MILC); 01: Digital Single-Lens Reflex Camera (DSLR)).	2020-12-21
V18	1. Fix the issue where the main flash in the M group does not fire when triggering the AD600, with both TTL groups and M groups activated simultaneously.	2019-04-23
V17	1. Fix the issue on the a 7R3 camera where, after enabling the electronic front curtain shutter, all groups set to M mode experience a synchronization problem with the main flash during HSS flash. 2. Select the option to force transmission of configured settings to the receiving end.	2018-10-19
V16	1. Compensate for TTL output values under large apertures. 2. Add a custom function Fn-10. When set to 01, enable AF assist focusing on mirrorless cameras (A9, A7 series). 3. Fix the issue on A7RM2 camera where ISO changes from 100 to 819200 during high-speed continuous shooting. 4. Add a custom function Fn-11, allowing users to set RF ID.	2018-01-10
V15	1. Add a custom option to trigger only the flash without modifying the receiver parameters set through the GODOX APP. 2. Modify to correctly trigger the X1R-S receiver.	2017-08-19
V14	1. Resolve the issue on the RX10 camera where the shutter speed cannot exceed 1/1000 while in use.	2016-06-08
V13	1. Add an option for ultra-short distance triggering (within 30cm): Press and hold the TEST button, then power on the device. Release	2016-05-25

	<p>the button after the STATUS indicator blinks twice. In this mode, the wireless remote control distance is from 0 to 30 meters.</p> <p>2. Optimize the hot shoe protocol.</p>	
--	---	--

**Note:** For more details, please download the newest instruction manual on the official website: [www.godox.com](http://www.godox.com).